
 

Bestyrelsesmøde, tirsdag den 07.01.2025 kl. 11:30 

Tilstedeværende:  Kristian, Birthe, Ellen og Anne 

 

Referat fra tidligere møde godkendt. 

 

Ved markvandringen, som blev udsat en uge, blev følgende besluttet: 

Oprydning fra beskæring af træer. 

Oprydning af skovbunden, som var lovet i 2022, bliver udført i vinter. 

Hvis ikke alt bliver nået, så resten til næste vinter. Fejning af fladtage på vores skure udføres, så vi 

bevarer tagene bedst muligt. Der har været store problemer hos A+B pga. ekstra løvfald her fra 

naboerne. Dette blev også vedtaget i 2022. 

Der holdes opmærksomhed på rottebekæmpelsen, da det formodes, at rotterne nok graver gange  

under flisebelægningen ved de østligste placerede udhuse. 

Regelmæssig rydning af skovbund hvert 5. år fremover. 

 

Bestyrelsen har vedtaget at indkalde til ekstraordinært afdelingsmøde om følgende: 

Opsætning af afbryder til vore genvækstanlæg i alle tre blokke. 

Vi har fra Peter Møller fået oplyst en pris på kr. 18.000 i alt med en efterfølgende udgift på kr. 

3.000 på genåbning af anlægget, hvis det er blevet afbrudt. 

I skrivende stund kan oplyses, at vi ikke kan vente med denne opsætning. Dette skyldes især den 

kritiske situation i Europa, samt brandsikring i tilfælde af brand i en lejlighed eller 

udefrakommende brand i Malling. 

Det må være en fejl, at det ikke er blevet etableret ved bygning af afdelingen. 

 

Næste møde fastsættes efter afdelingsmødet. 

Frokost. 


